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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Zavolanie Ježiša na scénu
(CALLING JESUS ON THE SCENE)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham vo  štvrtok večer  19.3.1964 v Denham Springs, LA

1 Čítame Slovo Pánovo. V Matúšovom Evanjeliu, ôsma kapitola,
počnúc od 23. verša, čítame toto.

... a hľa, veliká búrka povstala na mori, takže vlny pokrývali loď
a on spal.

A pristúpiac jeho učeníci zobudili ho a hovorili: Pane zachráň
nás, hynieme!

A on im povedal: Čo sa bojíte, ľudia malej viery? Vtedy vstal,
pohrozil vetrom a moru, a nastalo veliké ticho.

A ľudia sa divili a vraveli: Jaký je toto človek, že ho aj vetry i
more poslúchajú?
2 Skloňme naše hlavy k modlitbe.
3 Náš Nebeský Otče, sme tak šťastní, dnes večer, že vieme, že
Tento veľký, ktorý spôsobil to, že Ho vetry i more poslúchalo, je s nami.
Sme vďační, že ešte i dnes máme toto veľké svedectvo Jeho života,
vediac, že On je Večný, a nikdy nemôže zomrieť. On žije naveky a
ukázal nám, synom ľudským, v týchto posledných dňoch, svoju veľkú
milosť. Sme núdzni ľudia, Pane, nachádzame sa v takých potrebách, že
nikto iný by nemohol uspokojiť naše potreby, okrem Teba. A tak
očakávame dnes večer na Teba, že prídeš sem do nášho
zhromaždenia a dáš sa nám poznať, cez odpustenie našich hriechov,
vzrast našej viery, Pane, a uzdravovanie našich nemocných a
postihnutých. A keď sa budeme rozchádzať do svojich domov, dnes
večer, nech by sme boli šťastní a mohli hovoriť ako tí z Emaus: "Či
nehoreli v nás naše srdcia keď ku nám hovoril na ceste?" Lebo to
prosíme v Jeho Mene. Amen.

Môžete si sadnúť.
4 Ja som stále ako Zacheus; tieto veci sú stále pre mňa príliš
nízke. Prv ako sa budeme modliť za chorých , chcem teraz ešte v
krátkosti ku vám hovoriť. Ďakujem vám za dobrú spoluprácu a vieru v
Duchu, minulý večer, zatiaľ čo sme hovorili, dúfame že toto bude veľké
vyliatie Jeho požehnania.
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5 Stále majte na mysli, že kvôli čomu sme tu, snažiť sa
rozmnožovať našu vieru v Jeho prítomnosť, aby ste mohli obdržať to, o
čo prosíte. Potom, skrze vieru, veríte.
6 Nuž, pamätajte, že za každé spásonosné požehnanie bolo už
zaplatené výkupné. Cena je splatená a je len jediný spôsob, ako to
budete môcť kedykoľvek obdržať a to veriť tomu a prijať to. "On je
Najvyšším Kňazom nášho priznania." List Židom tam hovorí, list Židom,
hovorí: "On je najvyšším Kňazom nášho vyznania." Vyznať, priznať, to
je vlastne to isté. Tak my ... On je Najvyšším Kňazom nášho vyznania a
tak teda On nič nemôže pre nás urobiť, až kým prv nevyznáme, že On
to učinil. A potom, keď to vyznáme, potom je On Najvyšším Kňazom,
prostredníkom, aby na tom mohol pracovať a dať to do poriadku . A tak
sa modlíme, spoliehajúc sa dnes večer na Boha, na Jeho dobrotu a
milosrdenstvo, že On nám dnes večer udelí zo Svojej hojnej milosti. A
teraz, pamätajte, vy to musíte prijať.
7 A tak prv ako odídeme budeme sa modliť za chorých, klásť na
nich ruky, ale prajem si, aby ste mali dostatok viery, aby to nebolo
potrebné. Prajem si, aby ste sa len načiahli a mohli povedať: "Pane
Ježišu, ja Ti verím. Ja ..." On verí Slovu.
8 Nuž, pozrite sa, Boh je inakší ako my. Ak - ak by sme vám niečo
povedali, aby ste to urobili a vy by ste tomu neverili, nuž dobre, povedali
by sme si: "Nechajme ich tak. Oni nemusia tomu veriť." Ale nie tak je to
s Bohom, naším Otcom. On bude stále robiť niečo ďalšie, aby vás
priviedol do viery. On sa snaží dodržať Svoje Slovo a On Svoje Slovo
dodrží.
9 Nuž a dôvod kôli čomu On robí tieto veci, ktoré robí, je ten, že
On zasľúbil, že im to bude robiť. Nie preto, že by to musel robiť; ale On
zasľúbil, že to bude robiť a spoliehame na to, že On stále dodržuje
Svoje Slovo.
10 A tak každý jeden z vás, keď máte niekoho nemocného, koho
milujete a tak ďalej, ak oni nemôžu ... ako toto dievčatko tu, ono je príliš
mladé a nachádza sa v takomto stave; keď len veríte, položte svoje
ruky na to dieťa, v priebehu zhromaždenia. Ostatní, ktorí majú svojich
milovaných a vo svojich srdciach o nich premýšľate; predneste ich v
modlitbe vierou rovno pred Boha. Nuž, a, preto, potom môžete veriť.
Keď sa niečo stane, vy ...
11 Vy sa sami nemôžete priviesť do viery. To je niečo, to je určitá
kvalita, ktorá je vo vás. "Viera je podstatou," nie len nejaká zdanlivá
predstava. "Je to podstata vecí, na ktoré sa nadejete, istota o veci, v
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ktoré veríte a nevidíte ich." A všetko, celá Kresťanská zbroj teraz,
pamätajte, je skrze vieru. Všetko nadprirodzené, láska, radosť, pokoj,
dlho-zhovievavosť, dobrota, pokora, trpezlivosť, to sú všetko neviditeľné
veci. To je celá kresťanská výzbroj. Kresťan stále hľadí na veci ktoré
nevidí, pretože on hľadí na zasľúbenie.
12 Tu pred nejakým časom, je tomu už viac rokov, bol som
zavolaný na miesto, raz v nemocnici, aby som sa modlil za chlapca,
ktorý zomieral na čierny záškrt. Mnohokrát som to už spomínal, pretože
to bol pre mňa neobyčajný prípad. Ten otec bol skôr už v pokročilom
veku, aj matka. A tomu mladíkovi bolo tuším okolo štrnásť rokov a bol
ich jediným dieťaťom. A zomieral na čierny záškrt a niečo sa stalo s
jeho srdcom. Bol v bezvedomí. A oni boli ... On len, och, on sotva že žil;
Zabudol som, čo to bolo s jeho srdcom; dýchal veľmi slabo.
13 A ten otecko neprestával chodiť do zhromaždenia a prosiť, keď
videl usporiadateľa či kohokoľvek. "Príď, pomodli sa! Prídi, pomodli sa!
To vystačí, len prídi do nemocnici a pomodli sa."

Usporiadateľ povedal: "Prineste ho na zhromaždenie."
14 Povedal, Nemôžeme ho preniesť z nemocnice. On zomiera." A
povedal: "Keby len brat Branham prišiel a poprosil Boha, Boh to učiní."

Pomyslel som si: "Čo za viera!"
15 Išiel som do nemocnice a doktori mi nedovolili ísť ku nemu.
Hovorili: "Nie, vy ste ženatý človek, máte deti." Billy Paul bol vtedy
malý. Povedali mi: "Nemôžete ísť ku nemu." povedali: "pretože vy máte
dieťa."
16 A ja som povedal: "Nuž, poznávam že sám doktor je katolík."
povedal som: "Ak by kňaz chcel dať posledné pomazanie tomu
chlapcovi, ak by on bol katolík, dovolili by ste mu ku nemu vojsť?"
17 On povedal: "To je iné. Kňaz nemá deti." Rozumiete? Povedal: 

"Vy by ste mohli preniesť bacil na svoje dieťa."
18 A ja som povedal: "Ale, pozrite sa, pane. Dovoľte mi vziať na
seba tú zodpovednosť. Podpíšem vám papier. Vezmem na seba tú
zodpovednosť. Ak by som nemal dostatok viery vojsť tam, tak potom by
som sa tam vôbec nesnažil dostať." A povedal som potom: "Ale to bude
na moju zodpovednosť." Povedal som: "Predstavte si teraz, ak by ten
chlapec bol katolík a zomieral by; či by ste za každú cenu bránili
kňazovi v tom, aby mu dal posledné cirkevné pomazanie:"

On povedal: "Nie to by som nerobil."
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19 Povedal som: "Ja pre týchto ľudí znamenám toľko ako katolícky
kňaz pre katolíkov ."
20 A on povedal: "V poriadku," a nakoniec súhlasil. Obliekol ma
ako Ku Klux Klan, do rôznych, do všetkých možných handier a vzal ma
ku tomu zomierajúcemu chlapcovi.
21 Matka a otec kľačali na druhej strane. A ja som sa pomodlil len
prostú krátku modlitbu: "Pane Ježišu, spolieham na Teba, že
pozdvihneš tohoto chlapca, na základe viery tohoto otca a matky," a
položil som svoje ruky na toho malého chlapca. On bol v bezvedomí za
tri, okolo tri dni, tak sa mi vidí a sotva že dýchal. Vstal som a povedal:
"Amen." Pomodlil som sa za chvíľu a vstal som.
22 A ten starý otec objal svoju ženu a povedal: "Pomysli na to,
drahá, náš chlapec je uzdravený!" Žiadny znak uzdravenia, ani trochu.
A oni sa len objímali a ďakovali Pánovi.
23 A tá sestrička, také dieťa, slečna, skôr, bolo jej okolo osemnásť,
dvadsať rokov. Mala pásku ako zdravotná sestra a ... alebo, alebo to
bola nejaká praktikantka. A ona povedala: "Pane, ľutujem, ale vy tomu
nerozumiete." Povedala: "Ten chlapec zomiera."

On povedal: "Oh, nie. Ten chlapec bude žiť." Ten otec to
povedal.
24 A ona povedala: "Ako sa takto môžete zachovávať a váš ...
viete že váš chlapec zomiera, pod takouto falošnou predstavou, pod
ktorú ste sa dostali?"

On povedal: "To nie je falošná predstava." On ...
25 Ona riekla: "Pozrite sa." Nuž môžem .. Možno že tu teraz
niekde sedí nejaký doktor. Ja toho neviem veľa o medicíne a tých
rôznych medicínskych inštrumentoch. Oni mu tam urobili nejaký
kardiogram a jeho srdce bilo strašne slabo. Bolo to nižšie než dlhšie.
Doktor povedal ... Tá zdravotná sestra zopakovala to čo povedal doktor,
povedala že on ... "Že nie je známe z histórii, že keď srdce bilo už tak
slabo, že by sa niekedy ešte bola obnovila jeho činnosť."
26 Nikdy nezabudnem na výraz toho starého človeka. Otcovsky
ako kamarát prikročil ku tej mladej zdravotnej sestre a položil jej ruku na
rameno. Povedal: "Sestra," povedal: "pozrite sa, vy sa dívate na tento
graf. Povedal: "To je všetko čo viete, pozrieť sa na to. Ale," on povedal:
"Ja sa dívam na Božie zasľúbenie."
27 Ten chlapec je terz misionárom v Afrike, má tri deti. Vidíte?
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Vidíte? To záleží na tom na čo sa dívate, vidíte. On veril.
28 Nuž, to je tá istá viera: "Ak len prídeš a položíš Svoje ruky na
moje dieťa. Ak povieš slovo , môj sluha ..." Vidíte, to je niečo čo vy
máte. Vy - vy ...
29 Potom to nebolo - nebolo to žiadne predstieranie niečoho. Ten
starý chlapík tomu veril. On mal Niečo čoho sa uchytil.
30 Tá žena sa dotkla Jeho rúcha. "Ak sa len budem môcť dotknúť
Jeho rúcha!" To je ono. Vy sa musíte pevne uchopiť tejto viery, dole vo
svojom srdci. Je to tak, ako keď poviete ...
31 Viete, vy muži, Ak ste - ak ste tým správnym druhom manžela,
neexistuje na svete žena, ktorú by ste milovali tak ako svoju ženu.
Môžu byť iné ženy, môžu byť krajšie. Môžu byť ženy, ktoré by - ktoré by
boli krajšie a tak ďalej. Ale niečo, ak vy skutočne milujete svoju ženu, je
tam niečo, že vy si nevšímate ako ona vyzerá. Vy ju milujete. A vy - vy
neviete prečo, ale ju milujete. A, ženy, vy postupujete tak isto ohľadne
svojich mužov. Vy, vy ich milujete. A vy mladé dievčatá tak isto ohľadne
svojich chlapcov; chlapci ku svojim dievčatám. Ak ste stretli tú osobu, o
ktorej viete, že ju milujte, je tam vo vnútri niečo a vy viete, že ich
milujete.
32 Nuž, tak isto je to s vierou. Vy viete, že to sa stane. Neexistuje
žiadny tieň, nezáleží na tom, koľko ľudí by hovorilo opak; vy stále veríte
v to isté, pretože to je opravdová, skutočná opravdová viera. Nuž majte
to dnes večer, zatiaľ čo hovoríme na túto tému.
33 Hovoril som tak mnoho, už dlhý čas čo mám zhromaždenia a
nemal so prestávku skoro od vianoc. A som trochu zachrípnutý,
meniacim sa počasím i časom i tak ďalej.
34 Chcem hovoriť dnes večer na tému: "prebuď Ježiša," alebo:
Zavolanie Ježiša na scénu.
35 Z nášho Písma, ktoré sme si prečítali, zisťujeme že tam bolo
veľké zhromaždenie. Ježiš prechádzal okolo, činil veľké zázraky, stále
činil dobre a stále činil to, čo sa Bohu páčilo. On sa stále páčil Bohu, ale
nepáčil sa Sebe samému, tak hovorí Biblia. A spozorovali sme, že On
sa dal dokonale poznať, Kto On je, skrze Svoje skutky. Jeho skutky
dokázali Kto On je.
36 A moc vychádzala z Neho. Vyučoval podobenstvá, celý deň a
moc vychádzala z Neho. A On ... mal prejsť cez more, prejsť, na druhú
stranu. Súc tým čím bol, On - On vedel že tam, na druhej strane, je
dôležitá práca. A on bol veľmi unavený. Moc vychádzala z Neho po celý
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deň, keď sa Ho ľudia dotýkali svoju vierou, aby Mu verili a tak ďalej. A
On ..
37 Moc Ho opustila a bol unavený. Tak odišiel do zadu do lodi a
ľahol si na vankúš, hovorí nám Písmo, aby si trochu oddýchol, zatiaľ čo
sa loď plavila na druhú stranu mora, plavila sa cez Galilejské more, bola
príležitosť oddýchnuť si.
38 Jeho učeníci sa chopili vesiel, napli plachty, práve tak ako to
robia námorníci, oni ... To bolo ich, (mnohých z nich) to bolo ich
povolanie. Oni boli rybári tam na tom jazere a vedeli ako ovládať tie
člny. A oni boli znovu pri svojom remesle, prežívali práve krásny čas
radosti, výročný čas, možno že sa rozprávali o tých veciach, ktoré sa
odohrali v ten deň.
39 Viete, je na tom niečo zvláštne, že keď vidíme nášho Pána
Ježiša robiť niečo a keď môžeme vedieť že jr to On, že nič iného to
nemôže robiť iba On, my proste jednoducho ... Keď sa spolu stretneme,
my proste ... Každý chce vydať svedectvo. Každý chce niečo povedať a
oni sa chcú o tom rozprávať. Môžete mať vo svojej cirkvi prebudenie;
pastor môže kázať podivuhodné posolstvo, alebo evanjelista, alebo
ktorýkoľvek iný; alebo môžete vidieť, že sa dejú určité veci, alebo niečo
v susedstve, niekto bol uzdravený. Susedia sa zídu dokopy a
rozprávajú o tom. "Aké podivuhodné! Boli ste tam? Mali by ste to vidieť.
To bola najveľkolepejšia vec." Na skutkoch Božích je niečo, čo
rozochvieva ľudské srdce viac ako keď sa stane čokoľvek iného. Je ...
Je to proste nezabudnuteľné prežitie, keď prídeme do kontaktu s
Pánom Ježišom a vidíme to čo On činí, také veľké a zvláštne sú Jeho
cesty.
40 Nuž a my sme si tu všimli, že oni sa radovali zo skutkov, ktoré
sa stali toho dňa v tom prebudení a možno ja by som nás mohol
prirovnať dnes večer do toho.
41 Nuž, my sme práve svedkami jedného z najväčších prebudení,
verím tomu, ktoré vôbec svet videl, v týchto posledných desiatych,
pätnástych rokoch. To bolo prebudenie, nie len také ako vo dňoch Billy
Sundeya, alebo vo dňoch Welshského prebudenia, alebo vo dňoch
Wesleyovho prebudenia, alebo Moodyho prebudenia, či prebudenia
Billy Sundayho. To bola záležitosť svetového rozsahu, po celom svete.
Veľké uzdravovacie zhromaždenia a veľké ohne prebudenia boli
zapálené prakticky na každom vrchu po svete. Práve dnes večer, po
Afrických krajinách, tam v Číne a v Japonsku, sa káže toto Evanjelium a
ľudia sú uzdravovaní práve v tejto chvíli, dookola po celom svete. Je to
jedno z najväčších prebudení, pretože, verím, že je to jedno z
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posledných prebudení, ktoré tento svet uvidí, prebudenie svetového
rozsahu.
42 Ale teraz v týchto posledných niekoľkých rokoch, to uhaslo.
Nepozorujete v ľuďoch to nadšenie, ktoré tam zvyklo byť.
43 Pamätám sa, keď som mával tú príležitosť, skrze Ducha
Svätého, raziť cestu toho prebudenia ktoré začalo, keď sa Anjel Pánov
zjavil nad riekou a povedal to, je od vtedy už toľko rokov. A videl som
ako sa to dialo a videl som ako to všade privádzalo srdcia kazateľov do
ohňa, prepukali prebudenia. Prečo, mohli ste len prosto vojsť do
zhromaždenia a ľudia proste povstávali zo svojich lehátok a nosidiel a
odchádzali preč uzdravení. Nemuseli ste dokonca povedať ani jedno
slovo. Proste - proste len tam byť , a to stačilo.
44 Pamätám sa na jeden večer vo Vandalii, v Illinois. Išiel som do
zhromaždenia, nebol som tam dlhšia ako päť minút a nebolo tam nikde
naokolo žiadnej slabej osoby. Invalidné kreslá boli vytisnuté von na
hromadu. Slepí videli a hluchí a nemí hovorili a - a to proste len ... Duch
Pánov bol prítomný a On ich proste všetkých uzdravil. Nuž, keď trvá
prebudenie v tedy môžete niečo robiť. Ale nech vyhasne ten oheň
prebudenia, potom sotva môžete ... Ľudia sú naďalej kresťania, ale oni
nie sú oživení do toho Ducha, do tej veľkej atmosféry, ktorá niečo robí.
45 Je to práve tak ako pri kutí železa, v kováčskej dielni. Musíte to
železo najprv rozpáliť, predtým ako ho budete chcieť rozklepať na
nákove. Ak to neurobíte, nikdy ho nevyrovnáte.
46 A to je to čo ku tomu treba, aby sme mali prebudenie, to je
každý pod žiarou Ducha Svätého a to privádza dole moc Božiu a hnutie
prebudenia. Potom nasledujú modlitebné zhromaždenia, deň a noc,
každú minutu, všade. Prečo, ľudia by ani neopustili svoje miesta!
47 Pamätám sa na to v Jonesboro, v Arkanssase, keď som
rozpočal svoje ... asi moje tretie zhromaždenie. Prv v Saint Louis a
potom v Corningu, a potom dole v Jonesbore. Noviny písali:
"Dvadsaťosem-tisíc ľudí na zhromaždení." Dvadsať alebo tridsať míľ od
mesta boli postavené stany. V takom malom meste ako Jonesboro
nebolo možné zohnať nejakú budovu do, ktorej by sa to bolo spratalo. A
ľudia prichádzali z míľových vzdialeností, s lampami v rúchách, idúci
cez džungle, nasadali na autobus a prichádzali
48 Sedel som jedného večera vonku v tej pustatine, modlil som sa
predtým ako malo začať zhromaždenie a videl som ako tam prichádzali
mladé panie so svojími topánkami a ponožkami pod pažou. Potom prv
ako prišli na miesto, zastali oprášili prach zo svojich nôh a navliekli si



10                                              kázané 19.3.1964 v Denham Springs, LA

ponožky a obuli topánky a vošli do zhromaždenia.
49 A videl som ich ako kládli svoje nemocné deti pod staré
bavlnárske káry a zostávali tam deň i noc; držali nad nimi noviny alebo
plachty, zatiaľ čo pršalo, či dul silný vietor; neopúšťali svoje miesta,
čakali aby sa len mohli dostať do vnútra.
50 Tam kde slepí videli, hluchí počuli. A táto služba, dnes večer, je
stovky míľ ďalej, ale tie ohne prebudenia uhasli.
51 Bolo vidno ľudí, ktorí tam prišli a povedali ... Ukáž len svojím
prstom a povedz: "Dobre, brat, veríš?" To stačilo, aby sa z toho dostal a
odišiel. To bolo všetko čo muselo byť urobené. Oni verili. To prebudenie
bolo v pohybe.
52 Nuž, títo učeníci to videli a určitou amatérskou formou oni
prežívali tú radosť, (zatiaľ čo Ježiš odpočíval), z toho čo videli, čo sa
stalo v ten deň.
53 A myslím, že prebudenie o ktorom hovorím sa správa podobne
ako toto, že my teraz práve žijeme v čase utíšenia sa, zatiaľ čo On
odpočíva, možno medzi zhromaždeniami, alebo týmto prebudením a
Jeho príchodom. A my sa radujeme z vecí ktoré sme videli v priebehu
tohoto prebudenia, veľké a zázračné skutky. Nezáleží na tom čo hovorí
svet, my sme jednako videli, že to sa stalo! Je to konštatovanie, sú to
fakty, to sa stalo.
54 Oni sa museli chytiť tej príležitosti, zatiaľ čo plavba prebiehala
celkom v poriadku, aby hovorili o Ňom, o Jeho skutkoch, o tom na čo si
uplatňoval nárok, o Jeho Mesiášstve. Mnohí z nich mohli ... z tých
učeníkov, mohli hovoriť jeden druhému o skutkoch ktoré videli.
55 Práve tak ako to my robíme, počas prebudenia v Shreveporte,
počas prebudenia v nejakom inom meste, budeme o tom hovoriť.
56 A teraz sa oni takto rozprávali. Možno to bol Šimon, ako sme to
hovorili minulý večer, ktorý povedal: "Nuž, keď mi Andrej o Ňom
povedal, bol som tak trochu nedôverčivý. Ale keď mi On povedal, že kto
som a kto je môj otec, to odňalo odo mňa všetku pochybnosť. Potom
som tomu veril."
57 Možno že Filip povedal, alebo niekto iný; mohlo to byť tak, že
Andrej niečo povedal. Minulý večer sme hovorili o tej panej pri studni.
Možno, že sa rozprávali o nej, oni mohli povedať niečo takéto: " Bratia,
viete, bolo to pre mňa neobyčajné, keď som odišiel aby som zaobstaral
niečo na jedenie. A prišli sme naspäť a stáli sme tam za kríkmi a videli
sme Ho, ako sa rozpráva s tou ženou, ktorá mala zlú povesť . Mysleli
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sme si , vo svojich srdciach, 'Čo ak by tu prišiel niektorý z kňazov a
videl by to, nášho Majstra ako sa rozpráva so ženou takého kalibru, čo
by o Ňom povedali?'A potom, pamätáme sa ako sme poznali, mali sme
v Neho dôveru, že to malo určitý účel, že sa On s ňou rozprával.
58 "A potom keď jej On povedal, 'Choď a priveď sem svojho muža.'
A ona povedala, 'Ja nemám muža.' Ako boli zaskočené naše srdcia,
pretože sme si mysleli, že to je prvý krát, kde to sklamalo. Ježiš povedal
tej žene, že ona má muža, aby išla a priviedla svojho muža, zatiaľ čo
ona povedala že nemá muža. Pamätáte, ako sme sa prekvapene
pozreli jeden na druhého, pomysleli sme na tú všetku dôveru, ktorú sme
v Neho mali a tu sa to zrazu náhle všetko zosypalo?
59 "A potom sme zbadali, že On jej hneď odpovedal, 'Povedala si
pravdu, pretože si mala piatych mužov a ten ktorého máš teraz, nie je
tvoj.'
60 "Potom, keď Ho ona rozpoznala, ako Mesiáša, Božieho
Mesiáša a povedala tam, že, 'My vieme, že Mesiáš príde. Ty musíš byť
Prorok, pretože my vieme, že keď Mesiáš príde, On toto bude robiť.' A
to svedectvo v tom meste, to svedectvo tej ženy zrodilo ľudí toho mesta
61 "A potom to mohol byť mladý Ján, ktorý povedal, 'Viete, poviem
vám čo to spôsobilo, že sa to pre mňa stalo skutočné. Bolo to v ten deň
keď lámal chlieb. Nuž, všetci sme boli hladní a On odišiel tam von na
pusté miesto a nemohli sme Ho nájsť a potom sme sa s Ním stretli. A
všetky tie zástupy sa tam zhromaždili a viete, že to prvé čo sme Mu
povedali, keď sme ho našli bolo, 'Pošli ich do mesta aby si kúpili niečo
na jedenie.'A - a On nám potom povedal aby sme im dali jesť. A vzal
tých päť chlebov a dve ryby a lámal ten chlieb. A všimol som si Jeho
ruky, keď sa znovu načiahol aby odlomil ďalší kúsok chleba, ten chlieb
bol znovu dorastený. A potom, keď sa načiahol späť, položil to na tanier,
potom sa načiahol naspäť a tá ryba bola znovu dorastená. Nie len
obyčajná ryba, ale to bola pečená ryba, vidíte, znovu naspäť dorástla."
62 Čo za atóm On tam uvoľnil, bratia, pečená ryba, pečený chlieb,
obišiel rast? A vedeli sme že On je stvoriteľ, ale tu On stvoril už pečenú
rybu a pečený chlieb.
63 Ján by mohol povedať niečo také. On povedal: "Viete, keď som
bol malý chlapec, bývali sme tam dole pri Jerichu. Pamätám sa, ako
moja židovská matka ma kolísavala aby som popoludní ešte spal; aby
som si trochu zdriemol popoludní. Zvykol som sa jej dívať do očí a ona
mi rozprávala Biblické príbehy."
64 A, viete, je to dobré pre každú matku aby to robila svojim
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deťom. "Vychovávať deti takým spôsobom ako majú byť." Bude to
lepšie ako im zapnúť televízor aby pozerali niečo tu z toho čo dávajú v
televízore. Boli by ste na tom lepšie keby ste im čítali Biblické príbehy,
pretože to zanecháva určitý vplyv na jeho detskej mysli.
65 A teraz hovoril: "On zvykol ... Ona mi zvykla rozprávať ten
príbeh o Sunamitke, ako znovu dostala naspäť svojho chlapca živého,
skrze proroka Eliáša. Páčilo sa mi to. Potom mi zvykla rozprávať o
našom ľude, ako vyšiel z Egypta. A my sme bývali práve pri Jordáne. A
ona ukazovala tam na druhú stranu rieky a hovoril, 'Ján, oni táborili
práve tam na druhej strane. A štyridsať rokov boli na púšti a Boh ich
kŕmil mannou. Ich rúch sa vôbec nezodrali. A Boh im dával čerstvý
chlieb, každé ráno.'
66 "A ako moje malé, detské srdce, zvykol som hovoriť, 'Mama, má
Boh veľa veľkých pecí tam hore v nebi. a On pečie všetok ten chlieb a
pripravuje Svojich Anjelov aby nosili dole ten raňajší chlieb a kládli ho
tam na ...'
67 "'Nie,'ona vravievala. 'Ján, ty si príliš malý aby si tomu rozumel.
Vidíš, Boh nepotrebuje mať v nebi pece. On nepotrebuje pece. My
potrebujeme pece. Ale Boh to nepotrebuje, pretože On je stvoriteľ."
Vidíte, On len povie a chlieb leží na ... On je stvoriteľ.'
68 "A bratia, keď som tam dnes stál a díval som sa na Neho ako
bral ten kus chleba a lámal z neho a keď sa načiahol po ďalší kúsok,
bolo to stvorené, poznal som že my nenasledujeme nejakého falošného
proroka. To je Stvoriteľ, On sám, v Človeku.'"
69 A potom možno diskutovali o postojoch niektorých ľudí; niektorí
verili, niektorí neverili; a potom o Jeho postoji ku ľuďom.
70 Nuž, vy viete, že v týchto posledných dňoch sa Kresťanstvo tak
veľmi zmenilo. Teraz musíte zaobchádzať s ľuďmi ako s deckami,
nasľubovať im toho, dať im všetko možné, aby ste z nich urobiť veria-
cich, aby chodili do zhromaždenia a sľúbiť im, že budú mať lepších
spoločníkov i všetko možné. To nie je Kresťanstvo.
71 Kresťanstvo nie je maznať sa. Kresťanstvo je drsné. Tak veru.
To je - to je - ... Kresťanstvo to nie je skleníková rastlina.
72 Skleníková rastlina, to je väčšinou skrížená rastlina. Po celý čas
ju musíte postrekovať, aby ste odohnali preč od nej hmyz. To je kvôli
tomu, že je tak slabá. A tak to musíte robiť s mnohými kresťanmi,
postrekovať ich množstvom sľubov.
73 Vy, vy to nepotrebujete. Skutočná opravdová, zdravá rastlina
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nepotrebuje žiadne postreky. Hmyz na ňu nejde.
74 Je to práve tak ako dnes, keď sa človek snaží všetko vziať a
prevrátiť to. Boh, na počiatku, On povedal: "Nech každé semeno rodí
ovocie podľa svojho druhu."
75 Čítal som tu v Readers Digest, kde oni vzali to, čo teraz
nazývame krížené zrno a tým dostanú krajšie klasy, skutočne, veľké
krásne klasy; ale nie je to dobré, je to na nič. A oni vypestujú lepšie
paradajky, ale to nemá skoro ani chuť ako paradajka. Oni vypestovali ...
majú teraz kurča, ktoré dokonca nemá ani krídla. Kríženie! Vidíte?
76 A teraz, pamätajte, môžete mať krížené zrno, ale vy nemôžete
to semeno znovu zasadiť. Ono nebude ďalej rodiť. Ono zomrie. Prečo?
Ono nemá v sebe žiadny život. Zakaždým ho musíte krížiť. Ak by sa
nekrížilo, to by sa proste nemohlo rozmnožovať. To ukazuje že vývoj,
podľa ľudských ideí, je zlý.
77 Môžete vziať kobylu a osla a skrížiť ich spolu a dostanete mula,
ale mul sa sám nemôže znovu ďalej plodiť. Tomu je koniec. To je
všetko. On je odpísaný.
78 A oni teraz hovoria, že za ďalších dvadsať rokov, ak
nezachovajú týchto ľudí od toho aby jedli tieto skrížené produkty, ako
kukurica, pšenica a produkty, ktoré oni krížia - to že mení postavu žien.
Oni nebudú schopné mať deti, za dvadsať rokov od teraz. To hubí
generáciu. To nemá v sebe ten materiál.
79 Človek je už nie taký, aký býval. Pozrite sa dnes na mužov.
Loptové hry bývali tvrdé. A teraz oni nosia prilby; zabije sa ich na tucet,
každý rok, udrie sa na hlavu ako morské prasa a hneď je po ňom; pri
zápasoch i všade. Človek je zostavený z kusu blata. A to je kvôli tým
skríženým veciam, to znečistilo celý systém nášho života, celé naše
hospodárstvo.
80 A teraz, to kríženie sa dostalo tiež do cirkvi. Namiesto toho aby
sme mali skutočných drsných Biblických veriacich, oni to skrížili skrze
denominácie. A oni musia: "Ja mám toto, ja mám tamto a ja patrím do
toho, ja patrím do tamtoho." To je skrížený produkt a taká vec sa sama
nemôže ďalej rozmnožovať.
81 My znovu potrebujeme Knihu Skutkov. Ale tá jediná cesta, ako
to budete môcť urobiť, je dostať sa späť do Biblii a von z tohoto
skríženého náboženstva.
82 To čo je krížené, potrebuje zvláštnu starostlivosť! Nie vieru! Len
množstvo poprašovania, maznania sa, mimoriadnej starostlivosti. 
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Opýtam sa: "Si kresťan?" "Ja som Metodista." "Si kresťan?" "Ja
som presbyterián. Ja som letničný." To neznamená ani toľko, pred
Bohom. [Brat Branham pukol na prstoch - vyd.]
83 Ty si kresťan, preto že si sa narodil z Ducha Kristovho a Slovo
Božie žije v tebe.
84 Viete, vždy mám radosť zo skríženého [čistokrvného] koňa.
Viete, on má rozum. Môžete ho naučiť vecí, urobíte to pre neho a on sa
to naučí. Ale vezmite starého mula, nemôžete s ním nič urobiť. On je
stále len starým oslom s dlhými ušami. On tam sedí a vy môžete ku
nemu hovoriť, on natrčí svoje uši a: "Hi? Hi? Hi?" Vidíte, to je proste
kríženec.
85 Pripomína mi to veľa tak-zvaných kresťanov s oslom kríženým
náboženstvom. Poviete im: "Ježiš Kristus je ten istý včera, dnes i
naveky." Oni povedia: "Ja tomu neverím." Vidíte? A tak ho nikdy nič
nemôžete naučiť. Denominácia, ona je aj tak mŕtva. "Moja cirkev to verí
takto. A moja cirkev to verí takto." Ale Božie Slovo hovorí, že On je ten
istý včera, dnes i naveky! Nemám rád krížené Kresťanstvo.
86 Mám rád čistokrvného koňa. On vie kto bol jeho otec, kto bola
jeho matka, kto bol jeho starý otec i stará matka. On pozná celé svoje
pokolenie až do zadu.
87 Tak je to s čistokrvným kresťanom, on vie Kto je jeho Otec. On
prišiel od Boha; On je Slovo Božie, On je taký istý aký vždy bol. On je
skutočný čistokrvný produkt Boží, Slovo Božie je v ňom, Ježiš Kristus
manifestujúci Seba Samého.
88 Ale čo sa týka neveriacich ... Ježiš sa chcel jedného dňa striasť
tých rôznych parazitov; On mal príliš mnoho tých, ktorí Ho nasledovali.
Mal svojich učeníkov. Potom mal tých sedemdesiatych (kazateľské
združenie) a potom mal tisícové zhromaždenie. A potom On učinil
takýto výrok, povedal: "Ak nebudete jesť (krv), jesť telo Syna človeka a
piť Jeho krv, nemáte v sebe života."
89 Nuž čo si myslíte,že by povedal nejaký doktor, ktorý by tam
sedel v zhromaždení? Čo si myslíte,čo by povedal podľa nášho názoru,
nejaký logicky-mysliaci človek? On to nikdy nevysvetlil. On to nemusel
vysvetliť. "Čo to", povedal by ten doktor: "Preč od tohoto človeka. On je
blázon. On ... Budeme vampíri. Piť krv človeka a jesť jeho telo?"
90 A to zhromaždenie, môžem si predstaviť, ako ten kňaz hovorí:
"Toto je čas. Kde sme sa to dostali. Ideme preč! Viacej už neprídeme
ani na jedno zhromaždenie." A Odišli preč. Potom, odstránil všetkých
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preč od Seba.
91 Potom sa otočil dookola a povedal tým sedemdesiatym,
povedal: "A čo keby ste videli Syna človeka vystupovať hore do neba,
tam kde bol prv?"
92 Nuž, tí sedemdesiati povedali: "Syna človeka vystupovať hore
odkiaľ On prišiel?"Ako to, my sme boli pri Jeho kolíske, kde sa narodil.
Poznáme Jeho matku. Videli sme tie šaty, tie plienky do ktorých bol
zavinutý. On sa narodil tam dole v Betleheme v Judsku. Bol privedený
tu hore do Nazaretu. Jeho bratia, Jeho sestry, všetci sú tu s nami. A
potom On povie: "Tento Syn človeka vystupovať hore?" Nuž, On to
nevysvetlil, On to proste povedal. Nuž, oni si to nemohli vysvetliť,
nemohli do vpratať do svojho rozumu. "Dobre," povedali si: "kde sme sa
to tu dostali," a tak odišli preč. To bolo príliš mnoho aby to oni mohli
zniesť.
93 Oni stále mali tie isté skupiny. Je to tak. My ich stále máme.
94 Všimnime si. On sa potom otočil ... Pamätajte, tým učeníkom to
tiež nikto nevysvetlil, ale oni mali vieru. Potom sa Ježiš otočil a pozrel
sa na tých dvanástich a povedal: "Vy tiež chcete odísť?"
95 Potom Peter vyslovil tie pozoruhodné slová: "Pane, kde by sme
išli? Veď my sme plne presvedčení, my vieme, že Ty máš Slovo Života
a jedine Ty." Vidíte? Oni nemohli vysvetliť, ako budú jesť Jeho telo a piť
Jeho krv. Oni nemohli porozumieť, ako On bude vystupovať hore, tam
odkiaľ prišiel, keď On sa narodil v Betleheme. Oni to nevedeli. Ale,
hľaďte, viera nepozná žiadne sklamanie. Ona je zakotvená. Ona tam
zostáva, nezáleží na tom, čo hovorí niekto iný. Ona tam zostáva. Oni
boli určení do toho Života a on ... oni tam zostali.
96 Nuž tieto rozdielne druhy. Jedni verili. Jedni povedali: "Nikdy tak
nehovoril človek ako tento." Jedni neverili a povedali: "Oh to je ...
Strašne sa na tom pohoršili."
97 Jedni povedali: "Nikdy tak nehovoril človek, ako tento Človek.
Je pri Ňom niečo zvláštne. To čo povie, je schopný dokázať." Nuž, oni
povedali toto, viete, oni povedali: "On nehovorí ako kňaz. On nehovorí
ako rabbi. Ale čo On povedal, Boh to podoprel. On potvrdil to, čo On
povedal." Ó!
98 Musel to byť mladý Ján, ktorý potom povedal: "Predstavte si to!
On je práve teraz s nami. Čo za potešenie to musí byť! Čo za
bezpečnosť!" Čo za bezpečnosť to má byť pre nás!
99 Som misionár, pochodil som po celom svete. A videl som všetky
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možné druhy náboženstiev a všetkých možných bohov, ktorých oni
majú, pohanských bohov; Mohamedánov, Budhistov a Sikhov,
Džinistov, oh, i rôzne iné a kmeňových pohanských bohov. Ale, každý
jeden z nich, ani jedno z tých náboženstiev nie je správne, okrem
Kresťanstva. Ani jedno z nich, ich zakladatelia sú mŕtvi, oni majú hrob,
kde je on pochovaný. Ale Kresťanstvo je to jediné správne, pretože náš
Zakladateľ zomrel, bol pochovaný, ale znovu vstal a my môžeme
dokázať, že On žije.
100 Pri hrobe Mohameda, za posledných takmer dve tisíc rokov, je
biely kôň, ktorého po určitých hodinách zamieňajú na stráži, čakajú, že
Mohamed vstane z mŕtvych a vysadne na neho a pôjde dobyť svet.
101 Ale Ježiš už vstal z mŕtvych, je tomu už dvetisíc rokov a je s
nami dnes večer. A potom, keď vidíme tú temnosť a vidíme čas konca,
tak ako je to teraz, prichádzajúc do času v ktorom žijeme, zatiaľ čo sa
plavíme životom ku slávnemu cieľu, kde je rozbúrené more a tá nádoba
môže kedykoľvek stroskotať. Tieto malé svetlá môžu takto puknúť. [Brat
Branham pukol na prstoch - vyd.] Alebo, nemusíme už dnes večer
vôbec opustiť túto budovu, nikto z nás. Nevieme kedy môže prísť smrť.
102 A čo za bezpečný pocit to musel byť, pre tých učeníkov, keď
vedeli že samotný Stvoriteľ, ktorý sa dokonale preukázal, že On je tou
Osobou, sa plavil s nimi.
103 A čo myslíte aké je to požehnanie, aká blahoslavená nádej to je,
aká istota, v tejto temnej hodine na konci svetových dejín, vedieť, že
Stvoriteľ sa plaví s nami životom ku slávnemu cieľu, bezpečne
schovaný vo vnútri! Bomby, či čokoľvek môže prísť, nech sa ženú,
práskajú, fučia, nech si robia čo chcú, mne to nič nerobí, ja sa plavím
so Stvoriteľom. Ó čo za bezpečnosť, zatiaľ čo sa plavíme tými vodami!
104 Nuž a zatiaľ čo hovorili, rozprávali sa o Ňom, o tom aké veľké
veci On učinil. Po tých hodoch prebudenia, Ježiš pravdepodobne
odpočíval, ako to robí teraz, ako som povedal, medzi tými
prebudeniami. A my ...On sa tak jasne preukázal, že kto On je. Tí ľudia
vedeli kto On je; ... tých, ktorí boli zaslepení, ale tí ktorí sa držali Písma.
Pretože oni vedeli že Písmo, Slovo Božie, bolo dané, udelené, každej
generácii; a to zasľúbenie na ten vek sa muselo vyplniť. A On vyplnil
presne to, čo sa očakávalo že sa má vyplniť, v čase Mesiáša. On splnil
všetky podmienky. Potom my ... on si bol istý, že On bol tým Mužom.
105 Ale, vidíte, On bol tak prostý. On sa neobliekal ako kňaz. On
nemal .. žiadne vzdelanie, to čo my nazývame vzdelaním. Nemáme o
Ňom žiadny záznam, že by dokonca chodil do školy. Ale pri Ňom bolo
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niečo iné.
106 A potom On ich zavolal, keď nemohli porozumieť a povedal:
"Skúmajte Písma, pretože si myslíte že v nich máte večný život a oni sú
to ktoré svedčia o Mne. Oni vám povedia, kto som."
107 A teraz, pamätajte, oni to všetko mali vo svojich srdciach a
premýšľali o týchto veciach. A zatiaľ, čo sa plavili po mori, oni mohli byť
ako deti, zatiaľ čo On bol s nimi v lodi.
108 Nuž, priateľu, čo to má s nami urobiť! Ten istý preukázaný Ježiš
Kristus, ten istý Stvoriteľ, ten istý Boh, je s nami dnes večer. Ó čo za
bezpečnosť to je, čo za pocit, vedieť že tu je Jeho prítomnosť.
109 A teraz sme zistili, že práve vtedy, keď oni prežívali tie nádherné
chvíle, zrazu náhle nastali problémy. Loď sa začala kolísať, plachty sa
začali nadúvať, voda sa naberala do člnu. Všetká nádej na prežitie
zrazu pominula.
110 Nuž, nie je to divné, presne tak ako je to teraz, tak ako keď my
teraz prichádzame ku koncu, či je to nie divné? Môžeme hovoriť o tom
aký je On veľký; môžeme povedať aký je veľký, v našom zbore, keď
d á v a m e s v e d e c t v o ; h o v o r í m e n ášm u ( z a m e s t n a n c o v i )
zamestnávateľovi o tom, aký je On veľký; hovoríme to ľuďom na ulici,
že aký je On veľký; a, keď nadídu na nás problémy, sme celí zmätení.
Vidíte? My proste ... Vidíte? Tie veci, ktoré sme Ho videli robiť, tie veci o
ktorých vieme že on činí; a nech len nejaká malá nemoc, alebo nejaký
malý problém doľahne na náš dom, hľaďte čo sa stane; všetko je
rozmetané na kusy, všetká nádej je preč.
111 Hoci Ho oni videli činiť tak mnoho vecí; na všetko zabudli, .keď
nadišli tie problémy.
112 Tak ako teraz, videli sme toto veľké prebudenie, máme históriu
o iných veľkých prebudeniach, máme Jeho prítomnosť, poznáme tieto
veci a keď sa niekedy dostaneme do ťažkostí, nevieme si pomôcť.
Ony ...
113 Napríklad ako teraz, my teraz máme problémy v našich
zboroch. Máme denominačné problémy, spory v našich cirkvách.
Nevieme, čo sa bude diať. Vidíme že sa tam formuje nejaká veľká vec.
Všetci z nás, ktorí veríme v Bibliu, vidíme že niečo sa chystá. Nie je
nikoho, kto by to nevedel.
114 A všetky cirkvi budú privedené do tej ekumenickej Rady Cirkví.
Potom, keď to urobíte, zapredáte svoje veľké Biblické, evanjelické
učenie. A Letniční s tým sympatizujú, idú rovno do toho, tak ako sviňa
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idúca na porážku. Je to tak. Ekumenická rada, mnohí veľkí Letniční
vodcovia s nimi súhlasia. Hovorím vám, nikdy nestrkajte svoj krk do
niečoho takého. To je presne to, čo hovorí Biblia, že sa stane. Je šelma
a znamenie a presne všetko to zapadá do seba. A vidíme to a divíme
sa, čo z toho bude.
115 Nastali problémy. A oni zabudli, že práve Ten o ktorom sa
rozprávali, že ten Stvoriteľ je s nimi v člne.

A vy si teraz poviete: "Keby som to mohol zbadať!"
116 Nuž, pamätaj, my Ho stále máme, pretože On je Slovo, vždy. V
Jánovi 1.1., ako sme hovorili minulý večer: "On bol Slovo; a to Slovo sa
stalo telom a prebývalo medzi nami." A my stále máme Jeho Slovo,
ktoré nás keruje do Jeho myšlienok a Jeho skutkov na tento deň.
Vidíte? Nie do myšlienok Mojžiša, ktoré on mal vo svojich dňoch, nie do
myšlienok učeníkov, nie do myšlienok Luthera, alebo Wesleya, alebo
Letničného veku, alebo niektorého z nich. My tu máme Bibliu, ktorá
nám hovorí o tom, čo sa má stať teraz. Vidíte? My vidíme v Biblii
Letničné prebudenie, Luteránov a všetky tie cirkevné veky. Videli sme
ich. Ale my tu tiež máme Písmo, ktoré nám hovorí čo sa má stať teraz.
A to je Boh, Boh vykladá svoje vlastné Slovo pre tento vek, v ktorom
žijeme. On je Svojim vlastným vykladačom. A, jednako sa necháme
zmiasť. Nenechajte sa zmiasť.
117 Jeho učeníci sa občas dostanú do telesných problémov, ktoré
nevedia vyliečiť, ako sú choroby, rakovina a tak ďalej, že doktori
nemôžu, nevedia čo s tým robiť. My, tak ako oni, zabúdame Kto je v
lodi.
118 Oni mali vedieť, že On pozná všetky tie veci. On vedel, že sa im
to prihodí. On bol ... On vedel všetko, tak On vedel, že toto sa stane. Že
to sa im prihodí. Prečo On dovolil aby sa to stalo? Keď vošiel do tej lodi,
On vedel čo sa stane.
119 On vedel, že my sa musíme stretnúť s touto situáciou a On nám
to tu predpovedal v Biblii, že sa to stane takýmto spôsobom.

Nuž čo On robil? Skúšal ich vieru.
120 Prečo by On nechal nejakú fajn, prostú, ženu, ktorá je matkou,
sedieť v invalidnom vozíku, ako toto? Prečo by On tu nechal nejakého
pekného mladého človeka, týchto mladých mužov sedieť tu v
invalidných kreslách, dámy, či iných? Čo by On? ... No oni, hoci sú
chromí, jednako môžu žiť svoj prostý život. Ale môže tu niekto sedieť,
kto je chorý na srdce a ak ťa Boh neuzdraví, môžeš ešte do rána
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zomrieť. Je to tak. On vedel čo sa stane. Možno, že to sa stalo nato aby
to vyskúšalo našu vieru. Kvôli tomu sa to stalo im. On to tak povedal.
Vidíte? Tak isto teraz.
121 On dokázal Kto On je skrze slová a znamenia, ktoré ... On
dokázal medzi nimi, že On je tým potvrdeným, pomazaným Mesiášom,
ktorý mal prísť.
122 A On dokázal medzi nami skrze krst Duchom Svätým a
prinavrátením vecí, ktoré zasľúbil na tento deň. On dokázal, že je tu. On
dokázal, že On je ten istý včera, dnes i naveky. A vidíte ako ľahko sa
necháme zmiasť na hocijakej drobnosti? Nikdy by sme nemali dovoliť
aby sa to stalo. Nie.
123 On povedal: "Ak Ja nečiním skutky, ktoré sú napísané o Mne,
tak Mi potom neverte." A ak Cirkev, ak Duch Svätý dnes, nerobí tie veci
na ktoré sa očakávalo, že bude robiť v tejto hodine, potom neverte
Posolstvu; máte právo neveriť Mu.
124 Ale On zasľúbil, že tieto veci, ktoré On práve teraz robí, sa budú
diať práve v tomto čase. A tak to má spôsobiť, že sa budeme cítiť tak
bezpeční, že povieme: "Idem do zhromaždenia. Veľký Duch Svätý,
(viem o tom), je tam a zjavuje tajnosti ľudských sŕdc." To je presne to,
čo povedal, že bude robiť, keď sa zjavi v týchto posledných dňoch.
Ježiš Kristus povedal, On sám, že to je presne to, čo On bude robiť.
125 A On povedal: "Svet bude v takom stave, ako to bolo vo dňoch
Sodomy." To práve teraz je v takom stave. On povedal: "Cirkvi budú
porozdeľované tak ako to bolo v tedy," Lót, vlažný, dole v Babylone, či v
Sodome a Sodomiti. On povedal: "Abrahám, vyvolení, vyvolaná
skupina," a On poslal posla do tej vyvolenej skupiny. A On poslal dvoch
poslov tam dole ku ním, reprezentujúc každého jedného. A to je presne
to, čo On urobil, ešte aj každé meno, každý skutok, každý pohyb,
všetko tak dokonale, každý znak, každá manifestácia, proste presne to
isté. On povedal, že to sa stane.
126 Nuž čoho sa obávame? Čo to prichádza na nás? On nás skúša,
díva sa, čo s tým budeme robiť. Všimnite si.
127 On im povedal, riekol: "Nuž, ak nemôžete veriť Mne, verte tým
skutkom, ktoré činím; oni svedčia Kto som." Oni to mali vedieť, ale
nevedeli. Oni ...
128 On bol Boh, Ktorý stvoril, Stvoriteľ vetrov a mora. Keď On mohol
stvoriť vetry a more, či nemohol ďalej spôsobiť aby oni poslúchali Jeho
Slovo? Keď On všetko stvoril, či nemohol učiniť aby Ho to všetko
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poslúchalo? Pamätajme tiež, On stvoril naše telá, oni tak isto budú
musieť poslúchať Jeho Slovo. "Dobre," vy si poviete: "keby som si len
toho mohol byť istý." Dobre, my sme si toho istí. On je tu aby to tak
dokázal. Oni to musia poslúchať. Pamätajte, On má ..
129 Keď zosneme, nezostane z nás nič, okrem možno za lyžicu
popolu, On zasľúbil že vzbudí ten popol. On zasľúbil, že to vzbudí. To
telo Ho musí poslúchať. A preto keď zomrieme, sme si istí že budeme
vzbudení, pretože to On zasľúbil že to urobí. A Jeho zasľúbenie je Jeho
Slovo a my tomu veríme. Veríte vo vzkriesenie tela? [Zhromaždenie:
"Amen."] Samozrejme. Ak nie, nie ste kresťania. Tak my veríme, že On
nás vzbudí v posledný deň. On zasľúbil, že to urobí. A čo to je? To je
Jeho Slovo. Toho sa držíme celou svojou bytosťou, práve toho Slova.
130 A potom, keď to príde do takého času, že budeme vidieť, že
Slovo sa stotožnilo, že je s nami; potom budeme ako Jeho učeníci, v
inom prípade, keď boli vonku na mori a znovu sa skoro potápali, pri inej
príležitosti. A videli Ježiša ako prichádza ku ním, kráčajúc po vode a
preľakli sa. Povedali: "To je strašidlo. To je prízrak." Báli sa, že je to
duch a kričali od strachu. Tá jediná vec, ktorá im mohla pomôcť, oni boli
z toho vyľakaní.
131 A tak je to i dnes, práve tá vec, ktorá ľuďom môže pomôcť, oni
sa jej boja. On povedal: "Nebojte sa. To som Ja." On hovorí. Ako by ste
vede- li, že to je On? On sa preukázal Svojím Slovom. Takým
spôsobom sa On preukázal prvý krát. To je spôsob, ako sa On stále
preukazuje, skrze Svoje Slovo. Všimnite si.
132 Potom, keď títo učeníci sa našli na konci, niektorému z nich
muselo svitnúť, že Stvoriteľ je stále s nimi.
133 Dúfam, že to svitá aj nám, dnes večer, pretože Židom 13. 8.
hovorí, že On je ten istý.
134 Čo oni potom urobili? Prebudili Ježiša. "Choď vzbudiť Ježiša.
Vzbuď Ho, zavolaj Ho na scénu!" Je to veľmi ľahké zavolať Ho. Oni
videli, videli tak mnoho vecí, ktoré Boh učinil a Jeho preukázanie sa
Slovom. Tak isto my. A nebolo to ťažké zavolať Ho ku činu.
135 Oni Ho prebudili a povedali: "Či nedbáš že hynieme?"

Vy si hovoríte: "Ako si toho môžeme byť istý? Môžeme to
dokázať?"
136 Ján 14. 12. Ježiš povedal: "Ten kto verí vo Mňa, skutky,ktoré Ja
činím aj on bude činiť." To je isté. Naša viera privádza Krista do našej
prítomnosti.
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137 On povedal v Lukášovi v 17. kapitole: " V posledných dňoch,
keď sa zjavi Syn človeka, bude čas ako za dní Sodomy a Gomory."
Vidíme, že to sa deje.
138 On povedal, prv ako nadišiel ten čas, v Malachiášovi 4., že:
"Vyjde Posolstvo, ktoré prinavráti ľudí späť do tej originálnej viery, ktorá
raz bola daná ľuďom." Od počiatku to bolo v Božom pláne. A potom
bezbožní budú popolom a spravodliví budú šliapať po nich svojimi
nohami.
139 Vidíme všetky tieto zasľúbenia. On teraz čaká práve na teba,
teba, teba, každého jedného z vás, aby ste Ho zavolali na scénu.
Zavolať Ho na scénu! To je to, kde On chce byť, zavolaný na scénu do
činnosti. Všimnite si, keď Ho zavoláte na scénu ... Tak potom povieme:
"Zobuďme Ho." Zavolajme ho tedy aby potvrdil Svoje Slovo a to, čo
zasľúbil, že bude robiť. Ako On ... poznáme v zjavení Ježiša Krista v
posledných dňoch, bude to ako to bolo vo dňoch Sodomy. On zasľúbil
dať cirkvi to zjavenie, keď sa On zjavi. Tak nepochybujte a nebojte sa,
On je ten istý včera, dnes i naveky.
140 Počul som raz jednu ženu, keď som hovoril o Ňom, aký je veľký.
Ona povedala: "Mám jednu vec proti vášmu učeniu, pán Branham."
141 Povedal som: "Nuž, ďakujem vám, ak máte len jednu vec."
Riekol som: "Dúfam, že Boh tiež nenájde nič viacej." A ona povedala:
"Nuž, príliš mnoho sa chváliš Ježišom."
142 Povedal som: "Dúfam, že je to tá jediná vec, ktorú máš proti
mne." A povedal som: "Nechválim sa s Ním zadosť."
143 Ona riekla: "Ale áno, chváliš." Povedala: "Ty Ho zbožňuješ." To
bola žena, ktorá neverila, že Ježiš bol Boh. Ona bola z Kresťanskej
Vedy. A povedala: "Ty Ho zbožňuješ. Robíš Ho Bohom."
144 Povedal som: "On je buď Boh, alebo je potom ten najväčší
zvoditeľ akého kedy svet poznal." Povedal som: "On ..."
145 Riekla. "Nuž, môžem ti dokázať, skrze tvoju Bibliu, že On nebol.
On bol len prorok."

Povedal som: "On bol prorok, opravdu, ale On bol tiež Boh."

Ona povedala: "On bol človek a bol smrteľný."

Povedal som: "To je tiež pravda."
146 Ona riekla: "Na ceste, keď išiel vzbudiť Lazára z hrobu, Sv. Ján
11. kapitola, tam stojí, Biblia hovorí, že Ježiš zaplakal."
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Povedal som: "To je pravda."
147 Ona riekla: "Nuž, to dokazuje, že On nemohol byť Bohom a
plakať."
148 Povedal som: "Ó, pani moja, to je tvoj argument?" Povedal som:
"To je slabé." Ona povedala ... Povedal som: "To je pravda, On bol
Človek, keď plakal; ale keď uviedol Svoje malé telo do pohybu, potiahol
Svoje malé ramená dozadu a povedal, 'Lazár, vyjdi von,' a človek, ktorý
už bol štyri dni mŕtvy a hnil v hrobe, postavil sa na nohy a znovu ožil, to
bol viac ako človek. To bol Boh."
149 On bol človek, tu vonku v tom člne tej noci, keď bol vonku na
mori, keď desať tisíc diablov sa sprisahalo, že Ho potopia. Ten malý
starý čln sa zmietal ako štopeľ z fľaše, na rozbúrenom mori. On bol
človek, ktorý bol unavený a spal. Ale Keď Ho oni zobudili a zavolali Ho
na scénu, položil jednu nohu na sťažeň a povedal: "Mlč, umĺkni," a
vietor a vlny Ho poslúchli. To bol viac ako človek. To bol Boh.
150 On bol človek, keď išiel dole z vrchu, hladný, hľadajúci na
strome niečo na zjedenie. On bol človek, keď bol hladný. Ale keď vzal
tých päť chlebov a dve ryby a nakŕmil päť tisícový zástup, to bol viac
ako človek. To bol Boh v tom človeku.
151 Každá osoba, ktorá kedy mala nejakú cenu, to boli tí, ktorí tomu
verili. Skutočne. Básnici i mnohí ďalší tomu verili, že Boh bol v Kristovi,
mieriac so Sebou svet.
152 A teraz Kristus je v Cirkvi, mieriac ľudí s Bohom. On zasľúbil že,
to bude robiť. Je to napísané, že: "On je ten istý včera, dnes i naveky."
Veríte tomu? [Zhromaždenie hovorí: "Amen."] Ja tomu verím z celého
svojho srdca, že On teraz len čaká aby bol zavolaný na scénu. Nuž a to
jediné, čo Ho môže zavolať na scénu, závisí na nás aby sme Ho v sebe
prebudili, zavolali Ho na scénu.
153 On bol tým najväčším darom aký Boh kedy dal svetu. "Boh tak
miloval svet, že dal Svojho jednorodeného Syna; aby každý kto verí v
Neho nezahynul, ale mal Večný Život." Hľaďte na Boha a Jeho dar. Nuž
a ľudia používali Boží dar.
154 Raz, jedna prostá žena, ona verila tomu, že On je Boh
zamanifestovaný v tele. A ona si povedala: "Ak sa len dotknem Jeho
rúcha, budem uzdravená."
155 Nuž, ona sa dotkla Jeho rúcha. A On sa otočil dookola a
povedal: "Kto sa Ma dotkol? Vidíte, cnota, moc, vyšla zo Mňa." Ona sa
dotkla Jeho rúcha. To bol spôsob ako použila Boží dar. Vidíte? On z
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toho oslabol.

Ale keď išiel z domu Lazára ...
156 Pamätajte, Sv. Ján 5. 19., Ježiš povedal: "Amen, amen vám
hovorím, že Syn nemôže robiť nič sám od seba, iba to, čo vidí činiť
Svojho Otca." Pamätajte, Ježiš Kristus nikdy neučinil ani jeden zázrak,
neurobil nič nadprirodzeným spôsobom, až kým prv nevidel videnie
toho, čo robiť. Koľkí veríte že je to pravda? [Zhromaždenie volá:
"Amen."]Sv. Ján 5. kapitola: "Amen, nie to čo počujem, nie to čo Mi
niekto povie; čo vidím robiť Otca, to podobne činí aj Syn." Nuž, ak to nie
je pravda, potom ani ostatné Písma nie sú pravda. "Amen, amen, vám
hovorím, že Syn nemôže robiť nič Sám od Seba, iba to, čo vidí činiť
Svojho Otca, lebo čokoľvek On činí, to podobne činí aj Syn. Môj Otec
pracuje až do teraz, i Ja pracujem." Inými slovami, On konal a urobil len
to, čo Mu Boh kázal.
157 Nuž, pamätajte, keď On odišiel z Lazárovho domu, On už bol
preč niekoľko dní. Lazár ochorel a oni poslali pre Neho. On neišiel. O
dva dni neskoršie, Lazar bol ešte viacej chorý. Tak oni znovu pre neho
poslali, On stále neišiel. A potom keď prišiel ten príhodný čas, Otec Mu
ukázal čo sa stane, že Lazár zomrel. A On sa otočil, keď Lazár zomrel a
povedal: "Lazár zomrel a radujem sa pre vás, že som tam nebol." Oni
by chceli aby sa bol za neho modlil a tak ďalej. On urobil len to čo Mu
Boh povedal, čo videl, vo videní. Vidíte, On mal videnie ohľadne toho čo
robiť. "Ale idem aby som ho zobudil." Hm! No prosím.
158 Pozorujte ako Mu Marta prichádza naproti. Ona povedala:
"Pane, keby si tu bol býval, môj brat by nebol zomrel. Ale aj teraz viem,
že všetko za čokoľvek by si požiadal Boha, dá ti Boh." Vidíte?
159 On vedel, čo ide urobiť. Pozorujte Ho pri Lazárovom hrobe, On
povedal: "Otče, ďakujem Ti, že si Ma počul, ale Ja som to povedal len
pre zástup stojaci okolo."
160 "Lazár, poď von!" A Lazár vstal z mŕtvych.
161 Nuž, On tam nepovedal ani slovo o tom, že by bol zoslabol. To
bol Boh, ktorý používal Svoj dar. A keď ľudia používali Boží dar, to bolo
iné.
162 Pretože, On bol Slovo. "A Slovo je ostrejšie ako dvojsečný
meč," hovorí Biblia: "a schopné rozoznať myšlienky a úmysly srdca." To
dokazuje, že Boh je v strede ľudí. Tak veru. Verme tomu. On je hotový,
podľa Svojho Slova, aby bol zavolaný na scénu, dnes večer.
163 Koľko je tu nemocných a takých, čo majú nejaké potreby,
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zodvihnite ruky. Nech vidíme vaše ruky, koľko je tu nemocných a
takých, čo majú nejaké potreby, všade. Nuž, to jedno na čo On čaká,
aby bol zavolaný na scénu. Poproste Ho len.
164 Nuž, čo ak by On tu stál s týmto úborom, ktorý mi dal a vy by
ste prišli pred Neho a povedali: "Pane, Ježišu, chcem aby si ma
uzdravil," viete čo by vám povedal? "Ja som to už urobil."
165 "On bol ranený pre naše prestúpenia; Jeho sinavicou sme
uzdravení." On to nemôže urobiť po druhé. Tak, vidíte, On to už urobil.
Vy tomu musíte veriť. Neexistuje nič, čo by ste mohli urobiť, zaslúžiť si
to niečím, zarobiť si svoje spasenie alebo uzdravenie. Nie je nič čo by
ste mohli ohľadne toho urobiť. Je to zadarmo daný Boží dar. Vidíte, je to
milosť, zadarmo daný dar. Ak by som vám dal milión dolárov a vy by ste
narovnali moju kravatu; Nedal by som vám to; vy ste pre to niečo
urobili. Vidíte? Boží dar je zadarmo. Tá jediná vec, ktorú musíš urobiť,
je veriť tomu, že On to pre teba vykúpil. Je to už vykúpené. On to urobil
pre teba. A nie je na svete človeka ...
166 Ja neviem, čo ste vy už tu v Baton Ruge mali. Všetko možné sa
ženie krajinou, napodobňovania a iné. Viem, že to musí byť práve tak.
Ale ak príde nejaký človek a povie vám, že má moc uzdraviť vás, je
klamár. Jedine Boh môže uzdraviť. "Ja som Pán Boh, ktorý uzdravujem
všetky tvoje nemoci." On sa nebude s nikým deliť o Svoju chválu.
Neexistuje taký človek, ktorý má moc uzdravovať.
167 Ale sú ľudia, ktorí majú dary, aby manifestovali Boha. Váš
pastor ... [Brat Branham zakašľal] Prepáčte. On môže vziať Boha, skrze
dar ... Učiteľ, on môže vyložiť Slovo, tak že To musíš vidieť. ak len máš
oči ktoré vidia, vtedy to uvidíš. Je ďalší, možno nejaký iný dar. Ale to je
vždy dar, ktorý manifestuje prítomnosť Božiu a cez to vy sami musíte
tomu veriť.
168 Môže tu ku oltáru prísť nejaký hriešnik, ako mladý muž alebo
žena, vo veku štrnástych rokov a môžu vám tu prinášať jesť a vy
budete kričať ku Pánovi, až do svojich deväťdesiatych rokov a vôbec
nebudete spasený. Ale vy prv musíte prijať to, čo On pre vás urobil.
Vidíte? Vy sami to musíte prijať. A potom, keď to prijmete, potom je On
Veľkňazom, prostredníkom, primlúvajúci sa na základe vášho vyznania,
toho čo veríte.
169 Nuž a tak isto je to s darom. Zakladá sa to na odsunutí vášho
vlastného rozumu a potom uvidíte čo On káže robiť.
170 Videl som ľudí, ako prichádzali na pódium, vyskakovali hore
dole a vykrikovali , a hovorili: "Ó, brat Branham, ja mám všetku vieru na
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svete." Čo tu teda potom robíš? Vidíte? To je - to je emócia a nie viera.
171 Opravdová viera nepozná žiadnu porážku. Už je to dokonané.
Už je potom. Boh to tak povedal a tým to hasne, vy vidíte. "Boh tak
povedal!" Nuž to je tá istá vec, zakaždým. Keď vy skutočne tomu veríte,
to sa Ho dotýka.
172 Nuž tá prostá žena, ktorá sa dotkla Jeho rúcha, ona povedala:
"Ak sa len dotknem Jeho rúcha, budem uzdravená," a urobila to. A keď
vykonala to, čo si vyžadovala po nej jej viera: "dotknúť sa toho," On to
pocítil, vidíte a otočil sa a prehovoril ku nej.
173 Nuž, On je ten istý včera, dnes i naveky. Ak vy len budete veriť
Kristovi, veriť Jemu. Nech sa vaša viera dotkne Jeho rúcha. A On,
práve teraz, je tým Veľkňazom, ktorý môže byť dotknutý skrze cítenie s
našimi slabosťami. Všetci to vieme. A ak je On ten istý včera, dnes i
naveky, On sa musí správať dnes tak, ako sa správal včera, ak je On
ten istý Veľkňaz. Nuž, či tomu veríte? Majte len vieru v Boha.
174 Ak by som vám povedal klamstvo, potom by sa Boh za tým
nepostavil. Ak som vám povedal pravdu, On sa za tým postaví. On je
zaviazaný postaviť sa za pravdou.
175 Ježiš povedal: "Ja mám svedectvo." A to svedectvo je Božie
Slovo, samozrejme. On povedal: "Tam tie Písma svedčia o Mne. Ak oni
nesvedčia o Mne, potom Mi neverte." Vidíte?
176 A ak to Písmo nesvedčí o tom čo som vám teraz povedal, že:
"On je ten istý včera, dnes i naveky," potom tomu Písmu neverte.
Pretože to Písmo hovorí že On je a On zasľúbil tieto veci na tento
posledný vek. Pamätajte, práve na konci židovského veku, to je kde sa
On zjavil ako Mesiáš. Na konci veku samaritánov, On urobil to isté. A
teraz je koniec pohanského veku. On je ten istý včera, dnes i naveky.
177 Prebuďte Ho vo svojom svedomí, zavolajte Ho na scénu, zatiaľ
čo skloníme naše hlavy.
178 Nebeský Otče, postačí nám teraz len jedno slovo od Teba. To
bude všetko, čo potrebujeme, len slovo od Teba. Nech by tí ľudia mohli
jasne zrozumieť, že cieľom, toho čo sa snažíme robiť, Pane, je to aby
mohli obdržať dobrodenie Pána Ježiša, ktorého milujú a ktorému slúžia.
Nech to učinia dnes večer Pane, pretože Tvoja smrť nebola márna. Ty
si bol ranený pre naše prestúpenie, zdrtený pre naše neprávosti, kázeň
nášho pokoja bola vzložená na Teba. Jeho sinavicou sme uzdravení.
Prosím, Bože, aby všetci ktorí sú tu v božskej prítomnosti, porozumeli
toto a obdržali to videnie a boli uzdravení na chválu Božiu. Skrze meno
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Ježiša Krista, oddávam sa s tým zhromaždením, na Jeho chválu a česť.
Amen.
179 Nuž, buďte opravdu úctiví ešte za niekoľko minút. Nuž, len
jedno slovo od Neho bude znamenať viac, než všetko čo by som ja
mohol povedať, pretože to je On, ktorý to činí. On je ten jediný. On je
ten ktorý to činí a my spoliehame na to, že Pán Ježiš udelí teraz tie veci
pre vás, pre každého jedného.
180 Nuž, pozrime sa, koľko je hodín? Nevedel som, že je už toľko.
Povedal som vám, že skončíme na čas. Ako to teraz urobíme, nemáme
dosť času aby sme vyvolávali modlitebnú radu. Volajme to rovno zo
zhromaždenia.
181 Nuž vezmime len Písmo, ešte na chvíľu. Nuž, Biblia zasľubuje,
v tomto poslednom dni, že znovu sa bude opakovať Sodoma a
Gomora. Koľkí tomu teraz veria, zodvihnite ruky? Biblia to dokazuje.
182 Nuž a potom, čo to bolo pri Sodome a Gomore? To bol Boh vo
forme ľudskej bytosti. A to, podľa čoho to Abrahám poznal bolo, že On
povedal: "Prečo sa smiala Sára tam v stane, za chrbtom?" Ó, prečo ona
o tom pochybovala, o tých slovách, ktoré On povedal, že to tak bude?"
On mohol vidieť to, čo si Sára myslela, tam vzadu za Ním. Len
povedzte či to nebolo tak.
183 Nuž, to nebolo pre cirkev Babylonu, či cirkev Sodomy. Nie, nie.
To nebolo pre tých ľudí tam v denominačných kruhoch. Nie veru, nikdy
to ku ním neprišlo. Oni mali svojho posla. Vidíte?
184 Ale tá vyvolená Cirkev, super Semeno Abraháma, ktorí
považovali za možné veriť Slovu bez ohľadu na okolnosti: "Abrahám
nazýval veci, ktoré neboli ako keby boli." Boh tak povedal a on tomu
veril. Nuž, priateľu, ja viem, že Boh je zaviazaný ku tomu Slovu, aby ho
dodržal.
185 Nuž chcem aby ste, kdekoľvek sa nachádzate v tejto budove,
aby ste úctivo sedeli ešte nejaký čas, tam kde ste. A verte, verte len z
celého svojho srdca.
186 Nuž, ak by som vás mohol uzdraviť, ak by som mohol uzdraviť
toto dievčatko, kvôli ktorému sa mi stíska srdce, ak by som mohol
uzdraviť týchto núdznych, ktorí tam ležia, plazil by som sa odtiaľto až na
severný pól, ak by som to mohol urobiť. Ktokoľvek, kto má nejaký
ľudský súcit ... Ale nie som schopný nič pre nich urobiť. Možno niekto z
vás bude žiť už len krátky čas, s rakovinou. Ak by som vás mohol
uzdraviť a neurobil by som to, nepatrilo by sa mi stáť tu na pódiu. Nuž,
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ja to nemôžem urobiť. Moje srdce cíti s vami. Urobil by som to, keby
som mohol, ale nemôžem. Nieto takého človeka, ktorý by to mohol
urobiť. Je to tak. Ale, vy viete, Ježiš to už urobil. Vidíte? A On sa len
snaží dostať vás do toho aby ste tomu verili. Ale vy...
187 Je mi ľúto tých ľudí. Je tak mnoho vecí, ktoré ich zaslepujú,
takto alebo takto, až, úbohí ľudia sú takmer ako ovce bez pastiera.
Nevedia čo robiť. Jeden povie toto a druhý povie tamto. Nemyslite na
to, čo hovoria ľudia. "Dni zázrakov pominuli. Neexistuje niečo také ako
krst Duchom Svätým."
188 A, pamätajte, Peter povedal, v deň letníc: "Toto zasľúbenie je
pre vás a pre vaše deti a pre tých, ktorí sú na široko-ďaleko, ktorých a
koľkýchkoľvek si povolá Pán náš Boh." Vidíte?
189 Ježiš zasľúbil, že tieto veci sa budú diať v týchto posledných
dňoch, že Boh sa navráti vo forme ľudského tela, tak ako vy a ja tu
dnes večer a bude činiť tie isté veci tesne pred tým, ako svet bude
zničený. A svet bude ako Sodoma. Vidíte? Nuž a my máme stav
Sodomy. Skutočne. Každý postoj, každá osoba, všetko práve presne
pasuje.
190 Nuž, či sa môže chopiť toho naša viera? Či Ho nemôžeme
zavolať na scénu? Zavolajme Ho na scénu. Vaša viera je tá jediná vec,
ktorá to môže urobiť. A tak verte teraz z celého svojho srdca, každý
jeden z vás.
191 A chcem sa vás niečo opýtať. Bez modlitebných kárt, bez toho
aby niekto prišiel sem hore, ak ten veľký Duch Svätý príde sem dole
skrze vaše pomazanie a pomazanie na mne a dokáže, že Ježiš Kristus
pracuje medzi nami, čo viacej by On mohol urobiť? Nie je v Biblii
žiadneho ďalšieho zasľúbenia ponad to. To je najväčšie zasľúbenie.
Koľkí o tom vedia? Skutočne. To je - to je posledná vec pre cirkevný
vek.
192 Židia, v čase obdobia súženia a na ... tam oni boli znovu
navštívení, ale s Pohanskou cirkvou to tak nie je.
193 Toto je posledná vec zasľúbená pohanom. Je to pravda. Vidíte,
to boli pohania tam v Sodome, ktorá mala byť spálená. A to, tu je
Nevesta, ktorá je Kráľovským Semenom Abraháma, to je Nevesta
vyvolaná von z pomedzi pohanov. To je ich posledný znak.
194 Poznačte si to do svojej knihy. Ja som starý človek. Ale len si to
poznačte a dávajte pozor či sa to stane alebo nie. Vidíte, ste teraz na
konci. Kedy? Ja neviem. Ja očakávam na Neho dnes. Ak tu nebude
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dnes, budem Ho očakávať zajtra. Ak tu nebude zajtra, budem očakávať
na Neho napozajtre. Ak tu nebude v tomto roku, budem očakávať na
Neho v nasledujúcom roku. Ja viem že On prichádza. Nepoznám tú
minútu alebo hodinu, ale viem že všetko je vyplnené, pripravené ku
Vytrhnutiu. Cirkev je vyvolaná von. To bude tajomný odchod; proste
zmizne a to bude všetko.
195 A svet beží ďalej tak isto, ľudia kážu, ľudia si myslia že dožívajú
spasenia, presne tak isto ako to bolo vo dňoch Noeho, a tak ďalej. Noe
vošiel do korábu a ľudia pokračovali stále ďalej v tom čo robili,a svet sa
točí stále tak isto. Uvedomte si to! A, Naveky stratení, mysliac si že sú
spasení.
196 Niekedy v týchto dňoch, chystám sa priniesť veľký stan do
tohoto kraju a rozložiť ho tu, tak môžeme mať popoludňajšie
zhromaždenia a lekcie, aby ste tak mohli lepšie porozumieť tie veci.
Dáme všetkých naších bratov do kopy aby sme mohli mať tie
zhromaždenia.
197 Nuž, ak Ježiš Kristus vyplní Svoje zasľúbenie, potom sme
zaviazaní veriť Mu. Chcem aby ste všetci, každý jeden z vás mali len
prostú detskú vieru, aby ste Mu verili.
198 A teraz skloňte svoje hlavy a začnite sa modliť a povedzte:
"Pane Ježišu, nuž ja viem, že tento človek ma nepozná. A ja sa
nachádzam v potrebe. A bolo nám povedané, že Ty si Veľkňazom, ktorý
dokážeš súcitiť s našimi slabosťami. Keby si mu len dovolil ... Keby som
sa Ťa mohol dotknúť, hovor len cez neho, Pane, to ja poznám jeho ...
poznám, že to si Ty. Ja viem, že on ma nepozná."
199 A tam v publiku, je to proste zmiešané obecenstvo s veriacimi,
neveriacimi, zdanlivými veriacim, hriešnikmi, svätými a všetko dokopy.
200 Nuž, vy musíte veriť. Nuž ak On toto bude robiť z tohoto
obecenstva tu, chcem aby ste každý jeden z vás tu, povedali: "Brat
Branham, ja viem že to musí byť On, ktorý hľadí na zhromaždenie ako
to robil vtedy." Chcem aby ste, ak skutočne budete veriť, chcem aby ste
zodvihli svoje ruky a povedali: "Pane, ja to prijmem z celého svojho
srdca, verím že to je Ježiš Kristus, podľa Svojho zasľúbenia." Po celej
budove. Nech vás Boh žehná. To je nádherné. Och, aká je to škoda, že
nemáme aspoň mesiac aby sme tu mohli byť. Vidíte, len ... Ja som pre
vás nový. Vidíte, je to ťažko. Vy len zotrvávajte vo viere.
201 Nuž, to je Svetlo. Boh je Svetlo, poznáme ten Ohnivý Stĺp. A
teraz sa len modlite a dotknite sa Toho a Pán Ježiš nech odpovie.
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202 A teraz berem tu každého ducha pod moju kontrolu, v mene
Ježiša Krista, na Jeho chválu. A teraz buďte opravdu úctiví. Modlite sa.
Buďte skutočne úctiví.
203 Nuž, tu To je. Rovno tu predo mnou sedí nejaká pani. Má
sklonenú svoju hlavu a modlí sa za svoje vlastné utrpenie. Ak chceš
zodvihni teraz hlavu, ona je tu rovno predo mnou. Veríš z celého svojho
srdca? Veríš, že Boh môže uzdraviť tvoju cukrovku a učiniť ťa zdravou?
Nuž, to je to čo máš, cukrovku. Ja ťa nepoznám. Ty si mi úplne
neznáma. Ale veríš mi, že som Jeho sluha? Ak - ak sme si cudzí jeden
druhému, zodvihni svoju ruku, takto, aby to ľudia videli. Vidíte? V
poriadku. Vidíte, tu je tá pani. A trápi ju cukrovka. A veríš, že Boh mi
môže povedať kto si? Spôsobí to, že budeš veriť? Ty si pani Martinová.
Ak je to pravda, zodvihni ruku. Vidíte? Maj len vieru. Nepochybuj. Maj
vieru.
204 Nuž čoho sa ona dotkla? Chcem sa to opýtať obecenstva. Čoho
sa ona dotkla? Tam je žena, ktorá má pozdvihnutú pravú ruku a ja tiež,
pred Bohom. Vidíte? Ona sa dotkla Niečoho. Len prostá obyčajná žena.
Ak ... skutočne, povedať vám pravdu... A teraz, vidíte či je toto ... To ju
prekvapilo. Ona nevedela že má až toľko viery. Viera to nie je ničo čo si
vyrobíte; to je niečo čo máte. Ona sa prekvapila. Dokonca práve teraz,
tá žena sa cíti inak než ako sa cítila pred pár minútami. Ona vie, že sa s
ňou niečo stalo.
205 Aha tu, vidíte to Svetlo? Vidíte To tu rovno nad tou ženou, rovno
tu v zadu? Ona trpí na ... Má sklonenú svoju hlavu. Modlí sa. Ale ona
trpí na bolesti chrbta. Ak bude veriť z celého svojho srdca, môže byť
uzdravená od tých bolestí v chrbtici. Skutočne.
206 Zbaví sa toho, je to tak isté ako čokoľvek iné. Jej modlitba stále
pokračuje. Pane pomôž mi. Pani deVilesová, to si ty. To je milosť. Tá
žena sa modlila, dokonca ani nemyslela, dokonca ma ani nepočula nič
hovoriť. Nuž opýtajte sa jej, či ma pozná. To je jej meno a to je jej
nemoc.
207 Tak čoho sa dotkla? To je potvrdenie Ježiša Krista, Slova, ktoré
rozoznáva myšlienky ktoré sú v srdci.
208 Veríte? Majte len vieru. Modlite sa, kdekoľvek. Verte len. A to
vysta- čí. Verte len, verte len, hovorím vám Pravdu. Nuž, ja nie som On.
Ja som len Jeho sluha, len Jeho sluha.
209 Ak by ste len mali dostatok viery ... nemôžem ho zavolať. Viem
aká je jeho nemoc, ale ... Počkajte len nachvíľu; možno sa to zmení.
Samozrejme nie je to nemožné, ale ty sa musíš pohnúť von z tej



30                                              kázané 19.3.1964 v Denham Springs, LA

podpery. On za seba nemôže veriť. Musíte veriť za neho.
210 Pani trpí na obličky. Ona nie je odtiaľto. Ona je z Mississippi. Ak
bude veriť z celého svojho srdca, Boh uzdraví jej nemocné obličky. Pani
Palmerová, ak budeš veriť z celého svojho srdca, môžeš byť z toho
uzdravená. Opustilo ťa to ... Úplne sa to zmenilo; je to preč od nej. Maj
vieru v Boha, nepochybuj.
211 Hneď vedľa nej sedí nejaká pani. Ona trpí na zápal kĺbov. Veríš
mi, že som Boží prorok, pani? Veríš? Veríš, že ak mi Boh povie kto si,
že ti to pomôže veriť? Tvoje meno je pani Meadowá. Veríš teraz z
celého svojho srdca, môžeš byť tiež uzdravená.
212 Chytilo sa to horieť a oheň prešiel na tú pani vedľa nej. Ona tiež
tam sedí. Ide To rovno za radom. Pani, ktorá tam sedí, ona trpí na ...
Vedľa nej, trpí na cukrovku. Chceli, aby išla do nemocnice, ale ona to
odmietla. Ona má syna, za ktorého sa tiež modlí. Ten syn tu nie je, ale
veríš, že Boh mi môže povedať, čo je s tým synom? On je chorý na
srdce. Ver a On ťa uzdraví. Veríš, že Boh mi môže povedať kto si? Pani
Duffleeová, D-u-f-f-l-e-e-o-v-á. Presne tak. Je to tak, zodvihni ruku. Ó,
tvoja ruka je hore. V poriadku. A teraz, ver a môžeš byť tiež zdravá.
213 Veríte, že to je to isté čo?...Veríte, že Ježiš Kristus je tu teraz
prítomný? [Zhromaždenie hovorí: "Amen."] Koľkí to prijímajú? ["Amen:"]
Ó, čo za bezpečnosť! Vidíte?
214 Čo ste urobili? Vy ste Ho prebudili. Priviedli ste Ho na scénu.
On je tu na scéne. Nehrá to žiadnu roľu, čo hovoria tie člny. Pamätajte,
On môže povedať: "Umĺkni, buď ticho."
215 Veríte tomu z celého svojho srdca? [Zhromaždenie radostne
volá: "Amen."] Ak tomu veríte, povstaňte na svoje nohy a prijmite to.
Povstaňte a povedzte: "Verím tomu z celého svojho srdca." Postavte sa
rovno na svoje nohy. "Ja teraz verím." To je presne to, bez ohľadu na
vaše ťažkosti, povstaňte, oddajte Mu chválu.
216 Nebeský Otče, prinášame Ti toto zhromaždenie. Oni sú si
vedomí, že Ty si tu, Pane. Nech každý diabol, nevera, nech to opustí
svoje državie a nech Ježiš Kristus uzdraví toto zhromaždenie.
217 Satan, odíď preč z tohoto zhromaždenia! V mene Ježiša Krista
sa ti staviame na odpor.

***



   ZAVOLANIE JEŽIŠA NA SCÉNU                                               31

* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí



32                                              kázané 19.3.1964 v Denham Springs, LA

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí


